
ВИТЯГ	З	ПРОТОКОЛУ	ЗАСІДАННЯ	ПРЕЗИДІЇ	ВІД	30	СІЧНЯ	2023	РОКУ.	
Засідання	відбувалось	з	допомогою	засобів	електронної		

телекомунікації	на	платформі	ZOOM		
	
Присутні	
Дмитро	БАЗЕЛА	
Володимир	БЕЛЕИ1 	
Олександр	БУЗІН	
Ірена	БУСЬ	
Руслан	ВИСОЦЬКИИ1 	
СергіиC 	КРАВЧУК		
АндріиC 	ПІСКАРЬОВ	
АндріиC 	ПОЛИВКА		
Ігор	СПІНУЛ	
Мар’ян	ЧОЛАН	
	
Головуючий	Андрій	ПОЛИВКА	
Секретар	Володимир	БЕЛЕЙ	

Питання	Порядку	денного.	
1.	Питання	членства.	
Розмір	 членських	 внесків	 для	 тренерів,	 а	 також	 для	 громадян	 які	 не	 є	 спортсменами	 ,	
тренерами,	суддями	чи	батьками	спортсменів,	які	не	досягли	14	віку;	
2.	Формування	реєстрів;	
3.	Щодо	скликання	звітно-виборчоı	̈Конференціı̈	ВГО	ВФТС;	
4.	Заява	А.	Кеби;	
5.	Порядок	відбору	на	офіціиC ні	ЧС,	ЧЄ,	КС,	КЄ;	
6.	Про	національну	збірну	,	чи	обов’язкове	членство	ВФТС;	
7.	Інше.	
	

1. СЛУХАЛИ	питання	Порядку	денного:		
Питання	членства.	
Розмір	 членських	 внесків	 для	 тренерів,	 а	 також	 для	 громадян	 які	 не	 є	 спортсменами	 ,	
тренерами,	суддями	чи	батьками	спортсменів,	які	не	досягли	14	віку;	
	

Президент	 ВГО	 «ВФТС»	 Поливка	 А.	 нагадав	 інформацію	 зі	 Статуту	 щодо	 порядку	 набуття	
членства	у	ВГО	ВФТС.	Наголосив,	що	згідно	пунктів:	
4.3.	Особа,	яка	бажає	набути	статусу	члена	Федераціı	̈подає	на	імʼя	Президента	Федераціı	̈власну	
заяву	про	членство	в	Федераціı,̈	в	якіиC 	особисто	підтверджує	зобовʼязання	виконувати	Статут,	а	
також	 згоду	 на	 обробку	 своı̈х	 персональних	 даних	 відповідно	 до	 статутних	 завдань	 і	
законодавства.	
4.4.	Розгляд	Заяви	про	членство	в	Федераціı̈	 здіиC снює	Президія	Федераціı̈,	яка	може	прииC няти	
рішення	про	прииC няття	у	 члени	Федераціı	̈ чи	відмову	у	прииC нятті	 од	членів	Федераціı.̈	Особа	
вважається	такою,	що	набула	членство	у	Федераціı	̈з	моменту	внесення	запису	про	неı,̈	як	члена	
Федераціı,̈	до	Реєстру	членів	Федераціı.̈	
Сплати	жодних	внесків	не	дають	підстав	вважати,	що	членство	набуте	автоматично	чи	за	фактом	
сплати	внеску.	
Також	 проінформував,	 що	 у	 ВФТС	 немає	 розробленого	 положення	 про	 статус	 тренера,	
кваліфікацію	тренера	чи	окремо	визначеноı	̈суми	членського	внеску.	Історично	склалось,	що	дане	
питання	 не	 було	 актуальним	 чи	 важливим	 до	 цього	 часу	 (до	 моменту	 необхідності	 виı̈зду	 за	
кордон	на	змагання).	У	данииC 	момент	ця	важлива	категорія	осіб,	які	беруть	безпосередню	участь	
у	підготовці	пар	не	має	розуміння	про	розмір	членського	внеску,	якииC 	має	бути	ними	сплаченииC .	
Також	потрібно	визначити	розмір	членського	внеску	для	осіб,	які	являються	членами	головних	
суддівських	колегіиC 	 (мандатна,	лічильна	комісіı̈,	 звукооператори	 ,	 ведучі)	для	 забезпечення	 ıх̈	
бажання	та	права	набути	членства	у	ВФТС.	
Також	немає	чіткого	формулювання	щодо	осіб,	які	бажають	набути	членства	у	ВФТС	не	будучи	
суддями,	 спортсменами,	 тренерами,	 організаторами	 змагань	 чи	 особами,	 які	 явно	 особисто	
беруть	участь	у	роботі	ВФТС.	Статутом	це	не	заперечується,	але	Президія	має	бути	обачною	при	



розгляді	питання	членства	таких	осіб	для	уникнення	зловживань	при	набутті	членства	такими	
особами	чи	формуванні	реєстрів.	І	має	бути	визначено	розмір	внеску	від	таких	осіб.	
ВИСТУПИЛИ	в	обговоренні:	
Бусь	 І,	 яка	 висловила	пропозицію,	що	 сума	 членського	 внеску	 тренера	має	 бути	щонаиC менше	
рівним	сумі	внеску	юного	судді,		
Бузін	О.,	якииC 	висловив	пропозицію,	щоб	має	бути	єдинииC 	внесок	для	всіх	членів	ВФТС	у	розмірі	
50	грн.	
Кравчук	С,	з	пропозицією	розміру	членського	внеску	550	грн.;	
Поливка	А	з	пропозицією,	що	розмір	тренерського	внеску	має	бути	1050	грн,	і	тренери	,	можливо,	
будуть	мати	бажання	ставати	суддями	(юнииC 	суддя	чи	2	категорія).	
	
За	 результатами	 розгляду	 проведено	 голосування	 щодо	 суми	 членського	 внеску	 для	
тренерів,	а	саме:	
Голосували:	 	 	 	

	
Розмір	внеску		

550	грн	
	

КРАВЧУК	С.	
	
	

	
Розмір	внеску		

850	грн	
	

БАЗЕЛА	Д.	
БЕЛЕИ1 	В.	
БУСЬ	І.	

ВИСОЦЬКИИ1 	Р.	
ПІСКАРЬОВ	А.	

СПІНУЛ	І.	
	

	
Розмір	внеску		

1050	грн	
	

ПОЛИВКА	А.	
ЧОЛАН	М.	

	
Проти	всього	

БУЗІН	О.	
	

Вирішили:	
РІШЕННЯ	№	1	
Затвердили	розмір	членського	внеску	для	тренерів	ВФТС	у	розмірі	850	грн.	
	
ВИСТУПИЛИ	в	обговоренні:	
Кравчук	 С,	 якииC 	 висловив	 пропозицію,	 що	 внесок	 для	 членів,	 що	 є	 особами	 складу	 головних	
суддівських	 колегіиC 	 (мандатних,	 лічильних	 комісіиC ,	 ведучих	 чи	 муз.операторів)	 має	 бути	
аналогічно	до	внеску	тренерського	складу.	
Голосували:	 	 	 	

	
Розмір	внеску		

550	грн	
	

КРАВЧУК	С.	
БУЗІН	О.	

	
	

	
Розмір	внеску		

850	грн	
	

БУСЬ	І.	
ВИСОЦЬКИИ1 	Р.	
ПІСКАРЬОВ	А.	

	

	
Розмір	внеску		

1050	грн	
	

БАЗЕЛА	Д.	
БЕЛЕИ1 	В.	

ПОЛИВКА	А.	
СПІНУЛ	І.	
ЧОЛАН	М.	

	
	

Вирішили:	
РІШЕННЯ	№	2	
Затвердили	 розмір	 членського	 внеску	 для	 членів,	 що	 є	 особами	 складу	 головних	
суддівських	колегій	(мандатних,	лічильних	комісій,	ведучих	чи	муз.операторів)	у	розмірі	
1050	грн.	
	
Окремо	наголошується,	що:	
Членський	 внесок	 не	 є	 обов’язковим	 для	 сплати	 членами	 мандатних,	 лічильних,	
муз.операторів	 чи	 ведучих,	 якщо	 вони	 не	 бажають	 набувати	 статусу	 члена	 ВФТС	 (мати	
право	голоса	на	конференції).	Членський	внесок	для	тренерів	також	є	обов’язковим	лише	
у	 випадку,	 якщо	 вони	 бажають	 набути	 членства	 (мати	 право	 голосу	 на	 конференції)	 і	
бажають	бути	внесеним	в	якості	тренера	пари	у	склад	Національної	збірної	України.		
	
ВИСТУПИЛИ	в	обговоренні:	



Поливка	 А.,	 якииC 	 запропонував,	 що	 сума	 внеску	 має	 бути	 щонаиC менша	 рівною	 сплаті	
максимальноı̈	суми	внесків	суддями	ВФТС,	а	саме	3050	грн.;	
Піскарьов	А.,	якииC 	запропонував	дану	суму	заокруглити	до	3000	грн.;	
Кравчук	С,	висловив	думку,	що	дане	питання,	про	розгляд	суми	внеску	від	інших	осіб	розглядати	
не	на	часі.	
Бузін	О.	запропонував	суму	внеску	для	решти	членів	ВФТС	встановити	у	розміри	550	грн.	
Голосували:	 	 	 	

	
Розмір	внеску		

550	грн	
	

БУЗІН	О.	
	
	

	
Розмір	внеску		

3000	грн	
	

ВИСОЦЬКИИ1 	Р.	
ПІСКАРЬОВ	А.		

СПІНУЛ	І.	
ЧОЛАН	М.	

	
Розмір	внеску		

3050	грн	
	

БАЗЕЛА	Д.	
БЕЛЕИ1 	В.	
БУСЬ	І.	

ПОЛИВКА	А.	
	

	
Не	на	часі	

	
КРАВЧУК	С.	

Вирішили:	
РІШЕННЯ	№	3	
Затвердили	розмір	членського	внеску	для	всіх	решти	осіб-членів,	що	не	є	спортсменами,	
суддями,	членами	комісій	чи	батьками	дітей	спортсменів,	що	не	досягли	14	річного	віку	у	
розмірі	3050грн.	
	
Дійсні	члени	ВФТС,	які	сплачували	членські	внески	у	2022	та/або	2023	році	та	автоматично	
сплатили	 (за	 минулими	 розмірами)	 суму	 за	 2024	 рік	 виконали	 зобов'язання	 по	 сплаті	
членських	внесків	у	повному	обсязі.	
	
	

2. СЛУХАЛИ	питання	Порядку	денного:		
Формування	реєстрів;	

	
Президент	 ВГО	 «ВФТС»	 Поливка	 А.	 нагадав	 інформацію,	 що	 саме	 відсутність	 реєстрів	 та	
відсутність	 інформаціı	̈ з	 осередків	 щодо	 обліку	 членів	 ВФТС	 були	 основними	 причинами	
неможливості	проведення	Конференціı̈	у	2023	році.		
Повторно	 зазначив,	 що	 згідно	 Статуту	 п.4.9.1.	 Федерація	 здіиC снює	 облік	 своı̈х	 членів	 шляхом	
ведення	 Президією	Федераціı	̈ відповідного	 Реєстру	 членів	Федераціı.̈	 Реєстр	 членів	Федераціı	̈
засвідчує	 відповіднииC 	 склад	 членів	Федераціı	̈ на	 дату	иC ого	 складення	 т	 а	 є	 чинним	 змоменту	
підписання	 иC ого	 Президентом	 Федераціı̈.	 Пункт	 4.9.2.	 зазначає,	 що	 Реєстр	 членів	 Федераціı̈	
обовʼязково	складається	щорічно:	станом	на	01	лютого	поточного	року	та	станом	на	певну	дату	-	
за	7-м	днів	до	дати	проведення	Конференціı̈,	і	повинен	бути	підписанииC 	Президентом	Федераціı̈	
та	відкритииC 	для	ознаиC омлення	членами	Федераціı̈.	Пункт	4.11.	зазначає,	що	РеєстраціиC нииC 	облік	
членів	Федераціı̈	 організаціиC но	 здіиC снюється	 тільки	 в	 одному	Осередку	 за	 власним	рішенням	
такого	члена	Федераціı̈,	яке	має	бути	погоджене	і	реалізоване	Головою	відповідного	Осередку.	
Повторно	зазначив,	що	сплата	внесків	не	є	підставою	вважати,	що	особа	набула	членство.	А	тому	
без	інформаціı	̈з	осередків,	що	особа	діиC сно	є	дотичною	до	ВФТС,	подала	заяву	на	членство	у	ВФТС	
та	обліковується	в	Осередку	жоден	реєстр	не	може	бути	сформованииC .		
Наголосив,	що	в	ситуаціı̈,	яка	склалась	у	ВФТС	вважає	за	вкраиC 	необхідне	формування	реєстрів	
ВФТС.	Розуміє,	що	як	під	час	пандеміı̈	так	і	під	час	воєнноı̈	агресіı̈	з	боку	росіı̈	багато	хто	з	громадян	
міг	помилково	вважати,	що	набув	членства	ВФТС	автоматично	після	сплати	членського	внеску.	
Багато	 хто	 з	 членів	 ВФТС	 через	 віиC ськову	 агресію	 росіı	̈ вимушено	 переıх̈али	 до	 нових	 місць	
проживання	і	продовжують	діяльнісь	у	інших	обласних	осередках,	але	не	обліковується.	Багато	
хто,	можливо,	виı̈хавши	за	кордон	припинив	свою	діяльність	у	ВФТС.	А	тому	вважає	за	необхідне	
обов’язкове	подання	заяв	про	набуття	членства	новими	членами,	що	не	подавали	ще	заяви	на	
розгляд	 Президіı	̈ через	 обласні	 осередки.	 Також	 вважає	 за	 необхідне	 актуалізувати	 реєстри	
членів,	що	набули	вже	членства	в	минулому	(з	моменту	проведення	останньоı	̈конференціı	̈у	2019	
році)	та	обов’язково	зібрати	заяви	з	таких	осіб	про	продовження	членства	у	ВФТС	із	зазначенням	
актуального	осередку	де	вони	обліковуються.	Всі	заяви	мають	бути	направлені	Головам	обласних	
осередків	і	подані	Головами	обласних	осередків	на	розгляд	Президіı̈.		
ВИСТУПИЛИ	в	обговоренні:	



Бузін	О.,	якииC 	заявив,	що	обласні	осередки	не	повинні	робити	реєстри;	
Бусь	 І.,	 яка	 підтримали	 пропозицію	 Поливки	 А.	 щодо	 необхідності	 актуалізаціı̈	 даних	 та	
складання	 реєстрів.	 Запропонувала	 встановити	 кінцевииC 	 термін	 подачі	 заяв	 на	 набуття	 чи	
підтвердження	членства	у	ВФТС.	
Кравчук	С.,	якииC 	повідомив,	що	збір	заяв	та	складання	реєстрів	потребуватиме	значного	часу;	
Поливка	А.	запропонував	встановити	окремо	кінцевииC 	термін	для	подання	заяв	у	осередок	і	для	
формування	реєстрів	керівниками	осередків;	
Бузін	О.,	якииC 	повідомив,	що	иC ому	потрібно	буде	писати	багато	заяв	і	він	потребує	багато	часу;	
Бусь	 І.	 запропонувала	 встановити	 термін	 подання	 заяв	 на	 набуття/підтвердження	 членами	 у	
осередок	 до	 7	 лютого.	 До	 20	 лютого	 завершити	 формування	 реєстрів	 головами	 обласних	
осередків	з	подальшим	поданням	на	Президію	з	доданими	заявами	членів	та	підтвердженнями	
проплат.	
	
Головам	 осередків	 у	 термін	 до	 7	 лютого	 зібрати	 заяви	 про	 набуття	 або	 підтвердження	
членства	разом	із	підтверджуючими	документами	про	сплату	членських	внесків.	
Голосували:	 	 	

«за»	-	9		
БАЗЕЛА	Д.	
БЕЛЕИ1 	В.	
БУСЬ	І.	

ВИСОЦЬКИИ1 	Р.	
КРАВЧУК	С.	

ПІСКАРЬОВ	А.	
ПОЛИВКА	А.	

СПІНУЛ	І.	
ЧОЛАН	М.	

«проти»	-	1	
БУЗІН	О.;	

«утримались»	-	0		
	

	
До	 20	 лютого	 головам	 осередків	 опрацювати	 інформацію	 та	 надати	 реєстри	 разом	 із	
заявами	про	набуття	або	підтвердження	членства	та	підтверджуючими	документами	про	
сплату	членських	внесків.	
Голосували:	 	 	

«за»	-	8		
БАЗЕЛА	Д.	
БЕЛЕИ1 	В.	
БУСЬ	І.	

ВИСОЦЬКИИ1 	Р.	
ПІСКАРЬОВ	А.	
ПОЛИВКА	А.	

СПІНУЛ	І.	
ЧОЛАН	М.	

«проти»	-	1	
БУЗІН	О.;	

«утримались»	-	1		
КРАВЧУК	С.	

	

Вирішили:	
РІШЕННЯ	№	4	
Головам	обласних	осередків	у	термін	до	7	лютого	2024	року	зібрати	заяви	про	набуття	або	
підтвердження	членства	 разом	 із	 підтверджуючими	документами	про	 сплату	 членських	
внесків.	До	20	лютого	2024	року	Головам	обласних	осередків	опрацювати	інформацію	та	
надати	 електронним	 шляхом	 у	 Президію	 на	 електронну	 адресу	 ВФТС	
(audsf.ofqice@gmail.com)		реєстри	разом	із	заявами	про	набуття	або	підтвердження	членства	
ВФТС	 та	 підтверджуючими	 документами	 про	 сплату	 членських	 внесків.	 Реєстри	
формуються	станом	на	1	лютого	2024	року	(внески	мають	бути	сплаченні	до	31	січня	2024	
року).	
	
	

3. ВИСТУПИЛА	Бусь	І.	з	пропозицією	внести	зміни	до	порядку	денного	та	розглянути	заяву	
Кеби	А.	(пункт	порядку	денного	4)	
Члени	Президіı	̈одноголосно	підтримали	дану	пропозицію.	Заява	була	розглянута.		

Голосували:	 	 	
«за»	-	одноголосно		

	
«проти»	-	0	 «утримались»	-	0		



	
Вирішили:	
РІШЕННЯ	№	5	
Звільнити	КЕБУ	А.	від	сплати	членського	внеску	у	ВФТС	на	2024	рік	із	збереженими	правами	
повноправного	члена	ВФТС.	
	

4. 	СЛУХАЛИ	питання	Порядку	денного:		
Щодо	скликання	звітно-виборчоı	̈Конференціı̈	ВГО	ВФТС;	
	

Президент	 ВГО	 «ВФТС»	 Поливка	 А.	 проінформував,	 що	 оскільки	 питання	 реєстрів	 буде	
вирішено,	 то	 існує	 вкраиC 	 важлива	 необхідність	 якомога	 швидшого	 проведення	 Конференціı̈.	
Запропонував	оголосити	спільноті	ВФТС	заяву	про	намір	проведення	Конференціı̈	в	наиC ближчииC 	
можливииC 	час	після	складання	реєстру	ВФТС.	
ВИСТУПИЛИ	в	обговоренні:	
Бузін	О.	із	запитанням,	а	чого	ми	не	зробили	Конференцію	у	2023	році.		
На	запитання	членів	Президіı	̈чому	він	не	надав	у	2023	році	реєстру	членів	Дніпропетровського	
осередку	та	на	запитання,	чи	він	хоче	чи	ні,	щоб	відбулась	Конференція	чіткоı̈	відповіді	не	надав.		
Бусь	І.	звернулась	з	проханням	не	затягувати	засідання	Президіı,̈	висловила	думку,	що	вважає	за	
необхідне	 оголосити	 дану	 заяву	 про	 намір	 проведення	 Конференціı̈	 танцювальніиC 	 спільноті	
вкраиC 	необхідною	і	проголосувати	за	дану	пропозицію.		
Голосували:	 	 	

«за»	-	9		
БАЗЕЛА	Д.	
БЕЛЕИ1 	В.	
БУСЬ	І.	

ВИСОЦЬКИИ1 	Р.	
КРАВЧУК	С.	

ПІСКАРЬОВ	А.	
ПОЛИВКА	А.	

СПІНУЛ	І.	
ЧОЛАН	М.	

«проти»	-	0	
	

«утримались»	-	1		
БУЗІН	О.;	

	
Вирішили:	
РІШЕННЯ	№	6	
Проінформувати	спільноту	ВГО	ВФТС,	що	за	результатами	складання	реєстрів	членів	ВФТС	
Обласними	 осередками	 та	 затвердженням	 Реєстру	 ВФТС	 Президією,	 Президія	 ВФТС	 має	
намір	підготуватись	у	найкоротший	термін	до	проведення	Конференції	ВФТС.		
	
ВИСТУПИЛИ	в	обговоренні:	
Поливка	 А,	 якииC 	 зазначив,	 що	 задля	 пришвидшення	 процесу	 підготовки	 Конференціı̈	 бажано	
затвердити	 Реєстр	 єдиного	 взірця	 для	 всіх	 осередків,	 а	 також	 одночасно	 із	 заявами	 та	
підтвердженням	сплати	членського	внеску	Головами	Обласних	осередків	можуть	бути	зібрані	всі	
інші	персональні	дані	необхідні	для	проведення	Конференціı̈.	Разом	із	цим,	члени	ВФТС	можуть	
також	надати	довіреності	на	представництво	на	конференціı̈,	щоб	Керівники	обласних	осередків	
двічі	не	заиC мались	збором	даних	чи	документів.	
	
АктуальнииC 	Реєстр	членів	ВФТС,	які	обліковуються	в	Осередку	на	певну	дату,	-	складається	одним	
суцільним	списком	(без	пропусків)	та	із	заповненням	усіх	відомостеиC 	про	кожного	по	колонкам:	

№ за 
порядком 

у ВП 

Прізвище 
Ім’я По-
батькові 

члена 
ВГО 

«ВФТС» 

РНОКПП 

(паспорт) 
Дата 

народження 
Місце 

проживання 

Підтвердження 
сплати 

членського 
внеску за 2022 

рік (дата) 

Підтвердження 

сплати 
членського 

внеску за 2023 
рік (дата) 

Наявність 
Заяви про 
членство 

Наявність 
Довіреності 

на представництво 

ЦеиC 	Реєстр	(повністю	заповнюються	усі	відомості)	разом	із	доданими	документами	(Заяви	про	
членство	 та	 Довіреності)	 -	 направляється	 Президіı	̈ та	 Президенту	 ВФТС	 для	 перевірки	 та	



затвердження.	 Потім	 -	 повертається	 в	 Осередок.	 Реєстр	 може	 бути	 зміненииC 	 після	 звірки	 (не	
сплачені	внески,	вибув	з	інших	причин....)	
	
Голосували:	 	 	

«за»	-	9		
БАЗЕЛА	Д.	
БЕЛЕИ1 	В.	
БУСЬ	І.	

ВИСОЦЬКИИ1 	Р.	
КРАВЧУК	С.	

ПІСКАРЬОВ	А.	
ПОЛИВКА	А.	

СПІНУЛ	І.	
ЧОЛАН	М.	

«проти»	-	0	
	

«утримались»	-	1		
БУЗІН	О.;	

	
Вирішили:	
РІШЕННЯ	№	7	
Для	 підготовки	 проведення	 конференції	 Головам	 Обласних	 Осередків	 зібрати	 дані	 за	
вищенаведеною	 таблицею	 разом	 із	 супровідними	 документами	 (заявами	 на	
членство/підтвердження	членства,	за	потреби	-довіреностями,	підтвердженням	проплат)	
	

	
5. СЛУХАЛИ	питання	Порядку	денного:		

Порядок	відбору	на	офіціиC ні	ЧС,	ЧЄ,	КС,	КЄ;	
	

Дане	 питання	 розглядалось	Президією	 вже	 декілька	 разів.	 Бузін	О.,	 якииC 	 власне	 звертався	 до	
Президіı̈	 з	 проханням	 дати	можливість	 підготувати	 дане	 питання	на	 це	 засідання	 відмовився	
иC ого	обговорювати	та	вчергове	попросив	питання	перенести	на	наступнииC 	раз.		
Питання	залишилось	невирішеним.	
	

6. СЛУХАЛИ	питання	Порядку	денного:		
Про	національну	збірну	,	чи	обов’язкове	членство	ВФТС	
	
Бузін	О	відмовився	обговорювати	дане	питання	та	залишив	конференцію.	
Решта	 членів	Президіı̈	 одноголосно	 діиCшли	до	 висновку,	що	 членом	 збірноı̈	може	 бути	
виключно	особа,	яка	є	членом	ВФТС.	

Голосували:	 	 	
«за»	-	9		

БАЗЕЛА	Д.	
БЕЛЕИ1 	В.	
БУСЬ	І.	

ВИСОЦЬКИИ1 	Р.	
КРАВЧУК	С.	

ПІСКАРЬОВ	А.	
ПОЛИВКА	А.	

СПІНУЛ	І.	
ЧОЛАН	М.	

«проти»	-	0	
	

«утримались»	-	0		
	
	
	
	
	
	
	

	
БУЗІН	О.	від’єднався	від	конференціı	̈та	у	голосуванні	участі	не	брав.	

Вирішили:	
РІШЕННЯ	№	7	
В	складі	Збірної	команди	України	можуть	бути	присутні	виключно	члени	ВФТС.	
	
	
Рішення	Президії	озвучені,	ЗАСІДАННЯ	ПРЕЗИДІЇ	завершено	
	
ГоловуючииC 		 	 	 	 	 А.	Поливка	
Секретар	 	 	 	 	 В.	БелеиC 	


